
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op 19 juni 2025 is de bijzondere raadsvergadering op locatie in Hoofddorp. In november 2023 kwam de raad 
ook op bezoek in Hoofddorp. Voor de komende raadsessie hebben we een centraal thema gekozen dat alle 
onderwerpen die we opgehaald hebben verbind. We focussen op de groei van Hoofddorp en de vraagstukken 
maar ook mogelijkheden die dit brengt voor wijken, inwoners en ondernemers. 
 

Van dorp naar ‘stad’ hoe doe je dat?  
 
3 themapleinen 
Op basis van dat wat speelt in de verschillende wijken hebben we gekozen voor 3 themapleinen:  
 
1) De wijk, leefbaarheid in nieuwe en bestaande wijken 
Inwoners van Hoofddorp ervaren een mix van gevoelens als gevolg van de snelle groei van hun dorp. Door de 
groei verandert de vertrouwde, rustige buurt soms in een drukkere, meer stedelijke omgeving met meer 
verkeer. Daar staat tegenover dat extra woningen ook kansen biedt voor de ontwikkeling van een wijk en 
behoud/komst van voorzieningen. Een belangrijke opgave is om wijken leefbaar te houden zodat het voor 
iedereen prettig wonen is en ook oudere wijken toekomstbestendig zijn.  
 
2) De inwoner, die beweegt, speelt en recreëert. 
Mogelijkheden om te bewegen, spelen en te recreëren zijn belangrijk voor een leefbaar Hoofddorp en gezonde 
inwoners. De groei van het aantal inwoners en hun diversiteit leidt tot nieuw aanbod maar ook tot andere 
behoeften en gebruik. Dit geeft nieuwe impulsen maar heeft soms ook een keerzijde en kent ruimtelijke 
vraagstukken. Daarbij heeft ook het stimuleren tot bewegen de aandacht. 
 
3) De ondernemer, samen werken aan toekomstbestendigheid 
Naast het Stadscentrum van Hoofddorp, kennen de diverse wijken in Hoofddorp wijkwinkelcentra en 
bedrijventerreinen. Voor de vitaliteit en toekomst van deze werklocaties is gezamenlijk optrekken van belang. 
Ondernemers gaan met de Raad en elkaar in gesprek over vormen van samenwerking om nu en in te toekomst 
zaken op het gebied van veiligheid, verduurzaming en infrastructuur te kunnen aanpakken.  
 
Aanwezigheid op de pleinen 
Het gebiedsmanagement is in contact met diverse mensen die graag  op één van de pleinen in gesprek willen 
met de Raad. Daarbij kijken we vooral of we in contact kunnen komen met inwoners en vraagstukken die nog 
weinig contact hebben met de gemeente.  
 




